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Z A P I S N I K 

Sa prve (1) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane 13. Januara 2022. godine, sa 

početkom u 10:00 časova, sa sledećim dnevnim redom: 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa predhodnih sednica Skupštine (I i II-2021) 

2. Izbor zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine Dragaš 

 

g.Uran Halimi – Pozdrav poštovani delegati, predsedniče i svi prisutni. Otvarama prvu sednicu 

za ovu kalendarsku godinu, na kojoj kao što ste upoznati imamo dve tačke dnevnog reda: 

Usvajanje Zapisnika sa predhodnih sednica Skupštine (I i II-2021) i Izbor zamenika 

gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice opštine Dragaš. Postavljam na glasanje dnevni 

red. Ko je ZA-27. Ko je PROTIV-0. Ko je UZDRŽAN-0. Zaključujum da se ovim usvaja dnevni 

red. Sada prelazimo na razmatranje tačaka dnevnog reda. 

Prva tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – Da li imate primedbu na Zapasnike? Postavljam na glasanje Zapisnike. Ko je 

ZA-27. Ko je PROTIV-0. Ko je UZDRŽAN-0. Zaključujum da se ovim usvajaju Zapisnici. 

Druga tačka dnevnog reda 

g.Uran Halimi – Pozivam Predsednika opštine, koji po ZLO ima za obavezu da predloži 

zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice. 

g.Bexhet Xheladini – Poštovani, nakon što je Skupština usvojila dnevni red skupštine, odnosno 

drugu tačku dnevnog reda Izbor zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice 

opštine Dragaš, ja kao predsednik opštine na osnovu Zakona o LS-i, člana 61 sam dužan da vam 

predložim kandidata za zamenika gradonačelnika iz redova nevećinske zajednice. Dotična osoba 

je Munezir Kuka, rođen 10/11/1964 u Restelici, oženjen, otac dvoje dece. Ima završenu Visoku 

pedogošku školu, nastavnik je matematike. Od 1986 do 1996 je radio kao nastavnik matematike 

u O.Š Restelica. Bio je na privremenom radu od 1997 do 2015 kada se vratio u rodni kraj i na 

svoje staro radno mesto. Član je političke partije JGP od osnivanja do danas. Bio je kandidat za 
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delegata Skupštine Republike Kosova kao i kandidat za delegata Skupštine opštine na lokalnim 

izborima. Hvala. 

g.Uran Halimi – Otvaram diskusiju povodom ove tačke dnevnog reda. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Pozdrav svima, g.predsedniče hvala nam biografiji kandidata, ali i pored 

toga ja sam se nekoliko puta osvrnuo u sali ali njega nigde nema. Mi bi pored biografije bi trebali 

da imamo i njegovu fizičku prisutnost ovog kanidata za Podpredsednika, da vidimo kako izgleda 

taj čovek, ili da on sam dođe za ovom govornicom i da nam kaže nešto o sebi. Meni, najiskrenije 

ovo ovako izgleda veoma smešno, da glasamo Podpredsednika opštine a on ne bude ovde 

prisutan. Zamislite vas g.Predsedniče da niste bili prisutni na vašoj inaguraciji. Ovde je ista 

situacija. Nemam ništa protiv čoveka, naprotiv, on se meni sviđa kao kanidadat za 

Podpredsednika opštine, obzirom da ste se vi svi ovde složili i sa Vakatom i sa JGP-om, ja ga 

podržavam, ali mi trebamo da vidimo čoveka, da dođe da se ovde izjasni između ostalog da li on 

prihvata kandidaturu. Imali smo slučaj sa gđ.Brenoli da je ona odbila, šta ćemo u ovom slučaju 

ako on isto ne prihvati. Mi moramo da vidimo šta on misli, i da li se slaže sa ovim. Tako da 

predlažem da se ova sednica odloži do daljnjeg, dok ne dođe taj kandidat ili da Predsednik 

predloži drugog kandidata. Hvala. 

g.Shpetim Hajredini – Pozdrav svima, i mi kao politički subjekat mislimo isto, da ne prisustvo 

kandidat za zamenika gradonačelnika nas tera da ne glasamo na ovu sednicu. Tražimo da na 

nekoj od narednih sednica kada se bude konsolidovala opštinska vlast da ovaj kandidat bude 

prisutam i tada možemo glasali ili ne. Danas nije zakonski da se nastavi sednica i biramo 

zamenika gradonačelnika iz nevečinske zajednice.  

g.Uran Halimi – Ja mislim da je kandidat prihvatio kandidaturu kad je već ovde predložen. Da li 

treba biti fizički prisutan ili ne, mislim da nije obavezno. 

g.Sevim Abdullahu - Pozdrav, zahtev parlamentarne grupe PDK je bio da se ova sednica ne 

nastavi bez prisustva kandidata za kojeg glasamo, tako da tražimo da ova Odluka se odloži do 

naredne sednice, zato vas molim da stavite na glasanje da li da se ova sednica nastavi ili ne. Ovo 

je zahtev PDK-a 
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g.Uran Halimi – Nije zakonska obaveza da on bude prisutan ovde, a što se tiče ostalih tačaka mi 

ćemo nastaviti sa radom. Nastavljamo sa procesom glasanja za zamenika gradonačelnika. Po 

pravilima prvo treba glasati celokupni saziv skupštine pa onda delegati iz nevećinske zajednice. 

g.Samidin Xheladini – Nećete mi zameriti, Hoxha-Alija-Ali-Hoxha, ako prođe kandidat prelazi i 

vaš predlog, ako neće proći kandidat, niti predlog neće proči, jednim glasanjem su oba 

obuhvaćena. Moje mišljenje je da jednim glasanjem završimo dva posla. 

g.Artan Loshaj – Ja kao delegat prošlog saziva, imam jedan predlog za vas, mi smo kao 

parlamentarna grupa tražili prisusutva kandidata i ako se izabere on bi trebao da da neku 

zakletvu ovde ispred nas, u prošlom mandatu je tako bilo, nakon što je izabran izaošao je 

predloženi kandidat te nas je pozdravio, drugo, i ako se prihvati glasanje, ono mora ići tajnim 

glasanjem, jer član 61 ZLS kaže da da predlog za imenovanje ili razrešenje vrši predsednik 

opštine dok Skupština glasa, prvo većina pa onda manjina, tajnim glasanjem. Pogledajte snimak 

iz 2017, imali smo komisiju, nakon što je kandidat izabran izašao je za govornicom, prihvatio 

kandidaturu, pozdravio nas je i tako redom. Nezanm kako sada želite da uraditi. Pogledajte malo 

bolje snimke i zapisnike, ja sam se lično tada bunio zašto nam je oduzeto pravo, prvo teba da 

glasa nevećinska zajednica jer pitanje nevećinske zajednice, ako prođe kod njih onda glasa ostali 

deo iz većinsle zajednice. 

g.Uran Halimi – Artane, da li mi sada trebamo pratiti šta kažu video snimci ili šta kaže Zakon. 

Zakon kaže da zamenik gradonačelnika se predlaže od strane predsednika opštine i treba se 

usvojiti od strane većine delegata skupštine koji su prisutni i glasaju kao i većina nevecinske 

zajednice koji su prisutni i glasaju. Ne kaže se nigde niti javno niti tajno glasanje.  

g.Nedžmidin Sejdilar – Dame i gospodo, u ovaj saziv skupštine očigledno sve se menj. Ja 

pamtim da je glasanje za podpredsednika i iz 2013 isto bilo zatvoreno. Glasalo se u kutiji, bilo je 

8 odbornika ispred zajednica, predlog nije prošao, i nije se nastavili sa daljim glasanjem. Sada vi 

ovde uvodite nove mere, nove kandidate na glasanje koje ne vidimo. Ja sam ubeđen da pola 

odbornika iz LDK-a neyna kako izgleda taj čovek, da pitam g Fetahu siguran sam da ne zna. 

Gospoda iz VV garantovano nemaju pojma kako izgleda kandidat, pola i više delegata iz PDK-a 

nezna kako izgleda kanidat, mi ovde glasamo “mačku u džak”. Meni tako ovo izgleda, neznamo 

jeli tu, jeli prihvatio kanidaturu, nemamo nikakvo uverenje, jedino sto predsednik skupstine 

veruje i mi sada treba da verujemo u ono sto predsednik skupstine veruje. Predsednik skupstine 
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veruje i to da se glasa otvoreno a mi imamo praksu da smo glasali zatvoreno do sada. Ovde 

imamo čudnu situaciju, daj resavajte to, ne mozemo da glasamko coveka koji nije ovde. Gde je 

kandidat? Ovo je totalno neozbiljno. Ovo je šala sa odbornicima kao i sa narodom koji ih je 

glasao. Ako je čovek ozbiljan za kandidaturu potpredsednika on treba da dođe ovde ispred 

delegata da ga vidimo ko je taj. Evo gospodin Selaj sigurno ne zna kako izgleda kandidat za 

predsednika. Ne možemo mi to raditi posle izbora. Ovde je neki narod nas glasao i moramo da 

znamo neke stvari. Možda se fizički nekome ne sviđa i nece da ga glasa, ove ima puno 

parametara a vi hocete da to veoma brzo preterate, da izglasate, molim vas pokazite malo 

ozbiljnost. Od kako je smo poceli sve neoziljne stvari se desavaju. Od pocetka saziva potrosli 

smo 11.000 eura novca gradjana a nijednu sustinsku stavr nismo resili a vidi se da ne cemo ni 

ovu sve dok se kandidat ne pojavi ovde. 

g.Munir Jonuzi – Postovani, po zakonu, kandidat za zamenika gradonacelnika za zajednice nije u 

obavezi da prisustvuje na ovoj sednici jer mozda nece biti ni izabran te time zasto bi i 

prisustvovao. Medjutim to nije pitanje i nije obavezujuce. Obzirom da je spomenut clan 61, da 

prvo glasa vecinska pa onda nevecinska zajednica i da glasanje bude otvoreno, mislim da se ovde 

trebamo pozvati na nesto sto se naziva Kod dobre prakse, ako neka Odluka nije u suprotnosti sa 

Zakonom, mozemo mi sami da se dogovorimo. Da li ce glasanje biti javno ili tajno ne stoji u 

Zakonu, pa prema tome predlazem da sasatavimo komisiju od 3 ili 5 clana koji ce pratiti 

postupak izbora podpredsednika za zajednice, takodje predlazem da prvo glasa nevecinska 

zajednica jer ipak ovde se radi o tome da ovaj covek treba da stiti pre svega interese nevecinske 

zajednice, pa onda ako taj predlog dobije vecinu iz nevecinske zajednice onda i vecinska 

zajednica da obavi glasanje. Znaci to su moja dva predloga: da glasanje bude tajno, jer nije u 

suprotonosti sa Zakonom, nigde ne pise da treba da bude javno. I drugi: redosled glasanja. Da 

prvo glasa i odluci nevecinska zajednica, jer moze se desiti da se ne svidja nevecinskoj zajednici, 

mozda nije dobar za nevecinsku zajednicu a vecinsa ondnosno skupstine je vec odabrala ovog 

kandidata. Daj da ideme korak po korak. Prvo nevecinska zajednica pa onda i cela skupstina. 

g.Uran Halimi – Hvala, kao sto ste culi ja sam malo pre procitao Zakon o LS gde se kaze da 

po pravilima prvo treba glasati celokupni saziv skupštine pa onda delegati iz nevećinske 

zajednice a sto se tice tajnog glasanja moze da glasamo za to. 
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g.Qamil Kolloni – Pozdrav svima, mislim da izbor podpredsednika je prenos nase volje za 

predlog koji dostavlja gradonacelnik i nije zakonom obavezno da on bude ovde danas 

prisutan. Jer se i nezna hoce li biti izabran ili ne, te iz tog razloga mozemo da procesuiramo 

proces izbora podpredsednika. Njegovo ovazno prisustvo nije predvidjeno zakonom. Ako je 

bila ranija praksa neka prvo glasa zajednica tajnim glasanjem i onda neka glasa nakon toga 

cela skupstina. Hvala.  

g.Uran Halimi – Idemo na glasanje o nacinu glasanja. Ko je ZA za tajno glasanje. ZA-24, 

PROTIV-0, UZDRZANI-0. Usvaja se predlog o tajnom glasanju. Sada trebamo izabrati 

komisiju koja treba biti sastavljena od 2 clana iz zajednice i 1 iz vecinske zajednice. 

g.Munir Jonuzi – Ispred Koalicije Vakat predlazem Miralem Rahte kao clana komisije. I 

posto sam ponoo za govornicom da podsetim, ko ce prvo da glasa, bez obzira sto u zakonu 

se kaze da prvo glasa vecina iz vecinske zajednice pa onda vecina iz nevecinske zajednice, 

jer na primer, ako prvo glasa vecinska zajednica, recimo protiv ovog kandidata a nevecinska 

zajednica za ovog kandidata onda ispada da vi menjate nasu volju. Predlazem da prvo 

glasaju delegati iz nevecinskih partija pa onda da glasaju delegati iz vecinskih partija. 

g.Ventaza Esati – Ispred JGP-a predlazem Fejsala Halilovica. 

g.Suada Bajrami -  Pozdrav svima, prvo nije jasno koliko clanova ce imati komisija, i mi kao 

PDK u potpunosti bojkotujemo glasanje jer tacka i nas predlog uopste nije postavljen na 

glasanje, ne znamo o kome se radi i a koga glasamo te time bojkotujemo glasanje. 

g.Qamil Kolloni – Predlazem g.Samidfin Xheladinija kao clana komisije. 

(Nakon pauze) 

g.Jetmir Ajdini – Pozdrav svima, mi kao parlamentarna grupa VV-a zbog doneli odluku da i 

mi bojkotujemo ovo glasanje. 

g.Uran Halimi – Posto i ja pripadam ovoj parlamentarnoj grupi pozivam zamenika 

predsedavajuceg da nastavi predsedavanjem ove skupstine. 

g.Munir Jonuzi – Postovani, pre nego sto pocnemo sa procedurom glasanja ja bih da 

proverimo da li imamo kvorum za nastavak rada ove skupstine. Nakon prebrojavanja, 
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konstatujem da nemamo kvorum za nastavak rada ove sednice. Imamo predlog Samidina da 

damo jednu pauzu od 10 minuta.  

(Nakon pauze) 

g.Munir Jonuzi – Postovani delegati, posto i nakon pauze nismo mogli da obezbedimo 

kvorum za odrzavanje ove sednice, ja moram da prekinem ovu sednicu pa da je nastavimo 

nekom drugom prilikom. To je bilo sve za danas. Konstatujem da nemamo kvorum za 

nastavak ove sednice, prekidamo je. Hvala vam na prisustvu i datom doprinosu. 

 

Priprema:         Predsedavajući 

Stručna služba SO Dragaš               Uran Halimi 


